

# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

11<sup>th</sup> April 2023

### House Rules for KBGC Lawn Bowling Greens

Upon review on use of scheduled rinks for competitions, the General Committee resolves on the following House Rules regarding pre-competition practices.

#### All Club In-House Games/Competitions

- For In-House games/competitions, all participating players are prohibited from practising on the rinks so designated for and on the day of the games/competitions.
- The Bowls Convenor/Assistant Bowls Convenor will conduct an investigation into any violation(s). If confirmed, the violator(s) may face disqualification from the games/competitions or other penalty.
- Any violation(s) will be reported to the General Committee who may direct that a 'Written Warning' be issued to the violator(s).

### All Bowling Events Organised by the Lawn Bowls Association of Hong Kong, China (HKLBA)

- KBGC Members playing for opposition teams are prohibited from either practising or competing on the scheduled rinks within SIX days of scheduled HKLBA games/competitions.
  - (For instance, if Rink A1 to A3 are scheduled for the HKLBA games/competitions, KBGC Members playing for opposition teams can use the Rinks A4 to A6 and B1 to B6 respectively, subject to the Greens open)
- The Bowls Convenor/Assistant Bowls Convenor will conduct an investigation into any violation(s) and report to General Committee. If confirmed, the violator(s) may face penalty issued by the General Committee. At the same time, such violations will be reported to HKLBA for action deemed appropriate.

Should there be repeated violation(s) to the foregoing House Rules, the General Committee/Bowls Convenor will have the right to temporarily suspend (Temporary Suspension) the violator(s) from use of the Club's Lawn Bowling Greens for a determined period.

Thank you for your kind attention.

TSE Kee Fat, David **Bowls Convenor** 



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

## 草地滾球場使用守則

關於已被編排用作比賽場地的草地滾球賽道,執行委員會進行審視後,賽前練習的使用守則如下。

## 1) 所有本會會內的賽事

- 用作會賽/比賽場地,有關參賽雙方球員均不能在會賽/比賽當天使用該賽道進行練習。
- 滾球事務委員/助理滾球事務委員會調查違規事件,經查證後,違規球員會被取 消該項賽事的參賽資格或被執行其他處罰。
- 任何違規事件將會向執行委員會作出申報,由執行委員會向違規球員發出書面 警告。

### 2) 所有中國香港草地滾球總會舉辦的賽事

本會會員如非代表本會出賽草地滾球聯賽的球員,在比賽當日及比賽前6天, 不能在已被編排用作中國香港草地滾球總會比賽的賽道上作練習或其他比賽。

例如:賽道 A1 至 A3 已被编排用作中國香港草地滾球總會比賽,本會會員如非代表本會出賽草地滾球聯賽的球員可使用賽道 A4 至 A6 及 B1 至 B6 作練習。

滚球事務委員及助理滾球事務委員會調查違規事件及向執行委員會申報。經查 證後,違規球員會被執行委員會處罰。同時,將向中國香港草地滾球總會報告 此違規行為,以採取適當的行動。

如違規者不理會警告而再犯,執行委員會及滾球事務委員將有權暫停該名會員/球員於指定期內不能使用本會的草地滾球場。

多謝垂注。

滚球事務委員 謝紀發謹啟

2023年4月11日

NOTICE/KBGC2023/021